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Pan 
Marcin Małecki 
Radny 
Rady Miasta Kalisza 

Szanowny Panie Radny, 

w odpowiedzi na interpelację w sprawie drzew 
przy ul. Zamkowej informuję, że większość posadzonych 
w śródmieściu drzew jest w dobrej lub bardzo dobrej kondycji. 
Pamiętać należy, że z uwagi na warunki, ich wegetacja jest opóźniona.  

Posadzone przy przebudowanych ulicach drzewa – w gruncie 
i donicach – są objęte siedmioletnią gwarancją. Dotyczy ona 
także wymiany drzew, które nie zaadaptowały się do warunków 
miejskich. Gatunek sadzonych drzew został wybrany pod nadzorem 
inspektora ds. zieleni. O ile zajdzie taka konieczność, 
rozważymy – także w uzgodnieniu ze specjalistami w tej 
dziedzinie – wybór innego gatunku roślin.

Aby podnieść estetykę na skwerach oraz w donicach 
wokół drzew posadzone zostały kwiaty sezonowe. Zgodnie z umową  
dotyczącą ich pielęgnacji, będą zdobiły miasto do końca 
listopada bieżącego roku. 

Z poważaniem 
                           Prezydent Miasta Kalisza

/…/
      Krystian Kinastowski 



Kalisz, 15.05.2023 roku 

 

Marcin Małecki   

Radny Rady Miasta Kalisza 

Sz. P. 

Krystian Kinastowski 

Prezydent Miasta Kalisza 

 

INTERPELACJA 

Zgodnie z §27 Statutu Miasta Kalisza składam interpelację w sprawie drzew przy ul. 

Zamkowej. 
 
Mamy połowę maja, czy w związku ze stanem sporej części drzew posadzonych w 
donicach przy ulicy zamkowej i w innych częściach centrum miasta. Są planowane 
jakieś nowe nasadzenia, bardziej wskazanych do tego typu pojemników drzew lub 
krzewów.  
W załączeniu zdjęcie przykładowej donic przy ulicy Zamkowej  i jej aktualna 
zawartość. 
 

 
 
 
 

 
                                                                                                     

                                                                                                    Z wyrazami szacunku 

Marcin Małecki  

Radny Rady Miasta Kalisza 




